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1. Kokouksen avaus 
 
 Kokous avattiin n. klo 16.15  
 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Kaikki hallituksen varsinaiset jäsenet olivat läsnä ja kokous oli päätösvaltainen. 
 

3. Kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri 
 

 Kokouksen puheenjohtajana toimi Heikki Häyhä ja sihteerinä Pauliina Rossi. 
 
4. Liiton toimihenkilöiden valinta 
 

Päätettiin, että liiton puheenjohtajana jatkaa Heikki Häyhä. Rahastonhoitajaksi 
valittiin Markku Hänninen.  
 
Keskusteltiin liiton ”tapahtumavastaavan” nimeämisestä. Päätettiin, että 
tapahtumista vastaavat henkilöt nimetään aina erikseen tapahtumakohtaisesti.  

 
5. Edellisen toimikauden tilinpäätös 
 

Heikki Häyhä esitteli hallitukselle edellisen toimikauden tilinpäätöksen ja liiton 
talouden.  
 
Todettiin, että pankin palvelumaksut ovat olleet korkeita. Päätettiin, että 
rahastonhoitaja tiedustelee pankilta uutta tilimuotoa tai palvelusopimusta, joka 
pienentäisi näitä kuluja. 

 



6. Kesän purjehduskauden tapahtumat 
 

Todettiin, että liiton netti-sivujen tapahtumakalenteriin olisi hyvä saada tietoja 
tulevan purjehduskauden tapahtumista. 
 
Päätettiin informoida liiton jäseniä ainakin seuraavista: 
 
- Taalintehtaan Classic Boat Festival 2005  
- Ruotsissa järjestettävä Classic Yacht Event 2005. 
- Perinteinen Viaporin Tuoppi 
 
Markku Hänninen tarjoutui toimimaan yhteyshenkilönä Ruotsin tapahtuman osalta, 
mikäli esiintyy kiinnostusta yhteisille järjestelyille. 
 
Päätettiin kysyä, olisiko Tom Jacoby kiinnostunut toimimaan yhteyshenkilönä 
Taalintehtaan tapahtuman osalta. 

 
7. Liiton kevätkokous  

 
Päätettiin järjestää liiton kevätkokous maalis-huhtikuun vaihteessa Turussa.  
 

8. Muita asioita 
 

Ilkka Soini jatkaa liiton internet-sivujen ylläpitoa ja päivitystä. 
 
Markku Hänninen ryhtyy ylläpitämään jäsenrekisteriä yhteystietoineen. 
 
Keskusteltiin liiton viiristä. Katariina Sewon jatkokehittää aiempaa luonnosta ja tuo 
esityksen asiasta liiton kevätkokoukseen.  
 
Keskusteltiin jälleen saaristoristeilijäaiheisen artikkelin kirjoittamisesta ja 
tarjoamisesta Puuvenelehdelle. Pauliina Rossi virittää keskustelua aiheesta 
aiemmin nimitetyn työryhmän kesken. 

 
9. Kokouksen päättäminen  
 
 Kokous päätettiin n. klo 20.30 
 
 
 
 
 
 
    
 
Heikki Häyhä,  Pauliina Rossi, 
kokouksen puheenjohtaja  kokouksen sihteeri 


